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2019-001 

 

Valg af ordstyrer 

Mogens Meier Lysemose 

2019-002 

 

Meddelelser fra,  

Formanden,  

Skoleledelsen. Fraværet for medarbejdere for hele året er på 3,0% og fraværet for 

de store elever er siden sommerferien 5,1 %. En medarbejder har fået arbejde i B&F 

pr. 1.2.2019. Ledelsen starter på uddannelse den 11. april. Den nye læreraftale skal 

implementeres pr. 1.8.2019. Samarbejdet med B&F har været evalueret, og der 

fungerer efter hensigten. Vi er i gang med et udkast om Seksualundervisningen på 

skolen. Vi er ved at se på retningslinjer om kommunikation og arbejdsmiljø. 

  Afdelinger 

• Kathøj  

o Rolig periode – god trivsel - lavt fravær blandt elever og voksne. Vi er 52 
indskrevne elever.  

o Behandlings arbejde - en elev får hjemmeundervisning. 

o Terminsprøver - alt skal foregå digitalt - fokus på PC undervisning - der 

var flere end tidligere der fuldførte opgaverne.  
o På fredag d. 1/2 har vi besøg af en ung kvinde Louise, som har ADHD og 

blandet personlighedsforstyrrelse. Psyk info. rådgivning under psykatrien 

- En indsats "en af os" omhandler "EN AF OS – væk med tavshed, tvivl og 

tabu om psykisk sygdom" er en landsdækkende indsats, der har til formål 
at afstigmatisere psykisk sygdom i Danmark.  

o 25. april Oplæg fra Mathilde Lusty Sørensen. Hun fortæller om at leve 

med Autisme og angst.  

o Skibehandlingstur for 11 elever til Sverige - behandlingstur - presset 
eleverne - kontakt mede følelser - relations arbejde  

• Svallerup  

o Pt. er vi 60 elever indskrevet, og vi har 1 ny kommende elev. 

o Life Kinetik uddannelse af personalet, og på tværs af matriklerne. 
Svallerup starter op efter vinterferien med et struktureret forløb. Virkelig 

god energi, så det bliver spændende at følge Skakprojekt. Nordvestnyt vil 

gerne bringe en artikel, som omhandler både skak og LK. Bringes lørdag 

den 9. februar. 
o Samlet for STU/Kathøj/Svallerup arbejder vi i et fælles fagudvalg med 

dansk og matematik. 

o Elever er i trivsel, og fremgang i det faglige og sociale. 

o Teaterforestillinger, danse, biograftur.  
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o Husrådet er aktiv og har stor betydning i dagligdagen. I dag har vi talt om 

toiletter og duftekugler, bordfodbold skal flyttes da det larmer, spejle så 

man kan sætte hår etc.  

• STU 

o Pr. 1/3 kommer der 3 nye elever 

o Ved at planlægge tur til studietur til London.  
o Har været på inspirationsbesøg hos SPUTNIK som er en anden STU i 

København. 

o Godt samarbejde imellem Svallerup og STU ift. at STU-elever løser 

opgaver for Svallerup skole.  

 

2019-003 Formandens beretning. Tages til efterretning 

2019-004 Orientering fra elevråd 

• Kvalitetsrapport – der skal fokus på mobning og drilleri samt at der bliver tilbudt 
alternativ undervisning. Som eksempel Geogebra.  

• Ønsker – vandfortæne i kantinen. Klubaftner skiftevis i lige/ulige uger.  

 

2019-005 Regnskab 2018, Regnskabet er endnu ikke afsluttet, da vi mangler refusioner, men det 
bliver positivt. Regnskabet tages til efterretning. 

2019-006 Høringssvar til "Ændringer i rammer og organisering i 

specialundervisningstilbud". 

Skolebestyrelsen tilslutter sig MED-udvalgets høringssvar.  

 

2019-007 Høringssvar til "Kvalitetsrapport for folkeskolen 2018, frist 7.februar". 

Herunder debat om fravær og karakterniveau. 

Skolebestyrelsen tilslutter sig MED-udvalgets høringssvar. 

 

2019-008 Sammenlægning, debat 

Debatteret og tages op til næste møde  

2019-009 Mødestruktur 

Tages op til næste møde 

2019-010  Eventuelt 

   
 Referat oplæst og underskrevet 
 


